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§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Till sekreterare 

valdes Christian Lassen 
   
§ 2 Dagordningen godkändes.  
 
§ 3 Genomgång av föregående protokoll. Föregående protokoll godkändes.              
 
§ 4 Aktuell ekonomi. Föreningens kassör Lotta Carlström redogjorde för 

föreningens ekonomi. Föreningens ekonomi är god. Resultatet går som 
vanligt ner under sommarmånaderna, men ackumulerat resultat är positivt 
och då är inte förväntat elstöd med 61 kkr medräknat. Antalet medlemmar är 
466.  

 
§ 5 Kvickbadhuset. Hissanordnig till damernas trappa är försedd med 

skyddsinklädnad. Lysdioder i bastun är inte lagade av kommunen. 
Kommunen har lagat mattan i bastun samt lovat timer till röda lampan.. 
Christian ombads kontakta kommunen om hiss på herrarnas trappa, timer till 
röda lampan, behov av utvändig målning, utbyte av vissa plankor på 
baddäcket samt vredlås från omklädningsrum ut till baddäcket. Utsugsrör 
behöver göras rena. Alla taggar, som använts av badvakter är insamlade och 
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spärrade. Till nästa år måste diskussion ske i god tid med Räddningstjänst 
(Lars Scotte) och Anneli Sjöborg om vad som ska gälla för badvakter.  

          Kvickbadhusets 10 års jubileum i höst firas med gratis bastu för alla lördagen 
den 14 oktober kl 8-15. Första uthyrning kl 16.00. Johan kolla om Per i Viken 
kan sponsra korvgrillning. Christian kontaktar HD om artikel. Lotta T sätter 
in annons under föreningsnytt. 

          På begäran utökas öppettiden på onsdagar till kl 15-19 under 
sommarmånaderna. Gemensam bastu hela tiden.  

          Johan utreder handdukar och badrockar. 
          Lillis tejpar damernas räcken. 
 
§ 26 Marknadsföring/hemsidan.  
 
§ 27 Bastuvärdsorganisationen. Ordförande Claes gav Christer Karlsson en eloge 

för att lyckats engagera så många bastuvärdar.  
          Bastuvärdsschema för hösten ska vara klart i mitten av september.  
  
§ 28 Bokningstelefonen. Claes fick i uppdrag att köpa en ny mobiltelefon.  
  
§ 29  Övrigt.  
 
§ 30 Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 19 september 2023 Kl: 18,00 på 

Hamnkrogen 
 
  
 
  

………………………………                        …………………………………… 
           Christian Lassen                  Claes Adolfsson 
           Sekreterare                                           Ordförande 
 
  
  
 


